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بــه  تبدیــل  گذشــته  روزهــای  در  کــه  موضوعــی 
دغدغــه ای بــزرگ و شــاید بتــوان گفــت »ملی« شــده 
بود، دیروز ختم به خیر شــد. تغییر طرح لباس کاروان 
ایــران بــرای المپیک ریو نهایی و به تصویب مســئولان 
ورزش رســید و بلافاصله طــراح جدید کار خود را برای 
اندازه گیــری آغاز کرد. در واقع موج انتقادات گســترده 
مــردم، ورزشــکاران و چهره هــای شــاخص ورزشــی و 

هنری، 72 ساعته تأثیر مثبت خود را عیان کرد.
پــس از آنکه چند روز پیش در مراســمی از البســه 
کاروان ورزش ایران در ســی و یکمین دوره بازی های 
المپیک رونمایی شــد، لباســی که قرار بود  در مراسم 
رژه بر تن ورزشکاران باشد، با انتقادات زیادی همراه 
شــد. ایــن لباس هــا کــه کت و شــلوار بــرای مــردان و 
مانتو برای زنان در نظر گرفته شــده بود، هم طراحی 
نامناسبی داشت و هم در رنگ بندی و »ست« کردن 
مشــکلات زیادی داشــت. به همین خاطــر به فاصله 
کوتاهی از برگزاری این مراســم انتقادات پرشماری از 
مسئولان کمیته ملی المپیک مطرح شد و این کمیته 
هم با انتشــار بیانیه ای به انتقادات پاسخ داد و اعلام 
کــرد بــزودی در این تصمیم تجدید نظــر خواهد کرد 
و لباس هــای جدیــدی را بــرای کاروان ایــران در نظر 

خواهد گرفت.
ë از اصلاح لباس های قبلی تا تغییر کلی

مــوج اعتراضات و انتقادها، کمیتــه ملی المپیک را 
بــه تکاپو انداخــت و تصمیم اولیه چیــزی جز اصلاح و 

تغییــرات جزئــی در همــان لباس هــای طراحــی شــده 
اولیــه نبــود. امــا حرکــت خودجــوش مــردم در فضای 
مجــازی، معــادلات را تغییــر داد. معرفــی طراحــان و 
کارهای پیشــنهادی آنها باعث شــد طرح پیشــین کاملًا 
از رده خارج شــود و مســئولان ســراغ طراح پیشــنهادی 
مــردم در فضای مجــازی بروند. در این راســتا کیومرث  
هاشمی، رئیس کمیته ملی المپیک و محمود گودرزی 
وزیر ورزش ساعت 14 یکشنبه جلسه ای برگزار کردند تا 
راهکاری مناسب اتخاذ کنند. از سویی فضای رسانه ای، 
مسئولان را به فردی چون کامران بختیاری از طراح های 
بنــام ایران رســاند. بختیاری در این بــاره می گوید: »48 
ســاعت نخوابیدم و 3 طرح پیشــنهادی را آماده کردم. 
آنقدر در فضای مجازی طرح های من دســت به دست 
شد که در همین مدت کوتاه تعداد فالوورهایم دوبرابر 
شــد.« در هر حال صبح دیروز طــراح جدید همان طور 
کــه وعــده داده بود، بــا طرح های پیشــنهادی در کمیته 
ملی المپیک حاضر شد. پس از آن جلسه ای در وزارت 
ورزش با حضور محمود گودرزی، مناف  هاشمی، رباب 
شــهریان، نصرالله ســجادی و شــاهرخ شــهنازی برگزار 
شــد. در این جلسه لباس ها بر تن مانکن های زنده و در 

نهایت تأیید شد.
ë صحبت های طراح جدید 

طــراح جدیــد که برندی را در ســال 2008 در کشــور 
انگلســتان به ثبت جهانی رســانده اســت. در حالی که 
بعد از ظهر دیروز ســاعات شــلوغ و پرمشغله ای برای 
اندازه گیری اعضا پشــت سر می گذاشــت، در گفت وگو 
با خبرنگار »ایران« نتوانســت خوشــحالی اش را از این 

موضــوع پنهــان کنــد: »خیلی خوشــحالم کــه طراحی 
لبــاس المپیکی هــا به من ســپرده شــد و ایــن موضوع 
بــرای بنــده بزرگ تریــن افتخــار اســت. قطعــاً از ایــن 
فرصــت پیش آمــده نهایت بهره را می بــرم و از کمیته 
ملی المپیک تشــکر می کنم که ایــن فرصت را به بنده 

داد و طراحی لباس المپیکی ها را به من سپرد.«
او درخصــوص ســؤالی مبنــی بــر اینکــه آیا بــا زمان 
محدود موفق به انجام کارها می شــوی؟ چنین پاســخ 
داد: »زمــان کمی در اختیار داریم و موظف هســتیم تا 
در این زمان کم نهایت استفاده را ببریم و شکیل ترین 
طرح را برای کاروان در نظر گرفتیم. کارها آغاز شــده و 
بــه دلیــل فرصت کم، شــبانه روز کار خواهیم کرد تا در 
زمان مقرر لباس ها را تحویل دهیم. از حدود 60 نفری 
که در روز افتتاحیه برای کاروان ایران رژه خواهند رفت، 
تنهــا والیبالی هــا نیســتند. تیم ملــی والیبال بــه برزیل 
اعزام شــده به این دلیل دسترســی به ورزشــکاران این 
رشــته وجــود ندارد اما از خانواده هایشــان خواســته  ایم 
لباس هــای  ســایز  و  باشــند  داشــته  را  لازم  همــکاری 
ورزشــکاران را برایمــان بفرســتند یــا کت و شــلواری از 
آنهــا را بــه دســتمان برســانند و از ایــن طریــق لبــاس 

والیبالیست ها را نیز آماده کنیم.«
وی در پایــان گفت: »خوشــبختانه ایــن لباس ها به 
ســبک ایرانی، اســلامی طراحی شــده و در آن از پرچم 
ایــن  نــوع طراحــی  اســت،  اســتفاده شــده  کشــورمان 
لباس هــا بــه گونه ای اســت که رنگ پرچم  مــا کاملًا به 
چشــم می آید. امیدوارم که طراحی این لباس ها مورد 

پسند مردم و ورزشکاران قرار بگیرد.«

اعتراض   ها، طراحی پیشین را بایگانی کرد

گزینههایجدیدبرایلباسالمپیکیها

گــروه سیاســی: وزارت کشــور با ارســال 
رســماً  نگهبــان  شــورای  بــه  نامــه ای 
ســال  انتخابــات  برگــزاری  خواســتار 
آینــده بــه صــورت تمــام الکترونیــک 
شــد. عباســعلی کدخدایی ســخنگوی 
تــازه منصــوب شــده شــورای نگهبــان 
دیــروز بــا اعــلام ایــن خبــر به تســنیم 
گفــت که نهــاد متبوعــش ایــن نامه را 
جلســات  در  و  اســت  کــرده  دریافــت 
آینده آن را در دستور کار قرار می دهد. 
درخواســت کتبی وزارت کشــور در این 
باره چند روز بعد از آن ارســال شــد که 
عبدالرضا رحمانی فضلی وزیر کشــور 
در رأس نهــاد برگزار کننــده انتخابــات 
را  مســئولیتش  تحــت  نهــاد  آمادگــی 
شــیوه  بــه  انتخابــات  برگــزاری  بــرای 
مــدرن اعلام کــرد و از شــورای نگهبان 
خواســت با توجه به زمــان قابل توجه 
پیــش رو، در ایــن باره مســاعدت کند. 
پیشــنهاد برگزاری انتخابات به صورت 

تمام الکترونیک از 17 ســال پیش و در 
آســتانه هر انتخاباتی مطرح می شــود، 
امــا همــواره در کریــدور پــر پیــچ و خم 
دســتگاه های نظارتــی و اجرایــی، جــا 
مانــده و عملیاتــی نشــده اســت.البته 
در چنــد انتخابــات اخیــر از 25 فرآیند 
بــه  23 فرآینــد  انتخابــات،  برگــزاری 

صورت رایانه ای برگزار و تنها اخذ رأی 
و شــمارش آرا به صورت ســنتی انجام 
شــده اســت، اما خواســته مؤکد دولت 
و وزارت کشــور یازدهــم ایــن اســت که 
رأی گیری و شــمارش آرا نیز به صورت 
الکترونیــک انجام پذیرد؛ خواســته ای 
که متعاقب تأکیدات رئیس جمهوری 

احســاس  همچنیــن  و  ســلامت  بــر 
سلامت در انتخابات مطرح شد. 

در  و  گذشــته  ســال  مــاه  خــرداد 
ماه های منتهی به برگــزاری انتخابات 
دو مجلس شــورای اســلامی و خبرگان 
روحانــی،  حســن  کــه  بــود  رهبــری 
خواســتار برگــزاری انتخاباتــی »آزاد«، 
»رقابتی«و»شــفاف« شــد؛ در پــی این 
تأکیــد، هیــأت دولــت درصــدد برآمد 
در  را  جمهــوری  رئیــس  درخواســت 
تمــام  انتخابــات  برگــزاری  چارچــوب 
الکترنیــک جامه عمــل بپوشــاند و در 
همین راســتا مصوب کــرد 100میلیارد 
موضــوع  ایــن  بــه  اعتبــار  تومــان 
اختصاص یابد. چه برگزاری انتخابات 
ســاخت  نیازمنــد  جدیــد  شــیوه  بــه 
دســتگاه های اخــذ رأی الکترونیکــی و 
همچنیــن صــدور کارت رأی بــه جــای 

تعرفه های کاغذی بود. 
ادامه در صفحه 2

سخنگوی شورای نگهبان از نامه وزارت کشور خبر داد
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اقتصــاد، علــم کمیابی هاســت؛ علم توجه بــه منابع 
کمیــاب و تخصیــص بهینه اســت. امــا باعث تعجب 
اســت کــه مــا تــا کنــون بــرای کم تریــن منابــع، توجه 
بــه خــرج نداده ایــم. وضعیــت آب کشــور  چندانــی 
بحرانی اســت. همه این را می دانیم و حتی اخیراً هم 
شــاهد این هستیم که رســانه های مهم بین المللی از 
تهدیــد بقــای ایران در اثر کمبــود منابع آب و مصرف 

بی رویه می گویند.
طرح تعادل بخشــی به آب های زیرزمینی تا کنون 
موفق نبوده است. ســرعت بسته شدن چاه ها تاکنون 
متناســب با بزرگی بحران نبوده اســت و در سال ٩4 از 350 هزار چاه غیر مجاز 
تنها ٩200حلقه چاه، در حدود 3 درصد مسدود شده اند و اگر با همین سرعت 
پیــش برود پاســخی به بحران کنونــی آب نخواهد بود. هنوز در کشــور چاه غیر 
مجاز حفر می شــود. مشــخص نیســت دیپلماســی آب در کشــور به چه روشی 

می خواهد پیش برود.
از دهه 40 که مدیریت آب در کشــور به دســت دولت افتاد مشــکل آب پیدا 
کردیــم. همیــن موضوع باعث شــد بهــره وری آب از نظر فیزیکــی و اقتصادی 
کاهــش یابد. ضمن اینکه با کمبود ســرمایه و مســائل مختلفــی در بخش آب 

روبه رو هستیم.
ضروری اســت که بگویم مشــکل آب بدون مشارکت بخش خصوصی حل 
نمی شــود. حقابــه ها باید به رســمیت شــناخته شــوند و دارای ســندی معتبر 
باشــند که برای سیســتم بانکی و تجاری اعتبار داشــته باشــد. بازار آب باید به 
اعتبار سند حقابه ها شکل بگیرد، تولید و تجارت بر اساس وضعیت بهره وری 
آب در مناطق مختلف کشــور باشــد و باید همه بخش های کشور بحران آب را 
پذیرفتــه و در مدیریت آن همگرا باشــند. اگر بســتن چاه هــای غیرمجاز با این 
ســرعت پیش برود، تا زمان انســداد آنها ســال های زیادی طول خواهد کشید. 
یکی از تصمیمات مهم و ضروری شورای عالی آب پرداختن به تعادل بخشی 
آب های زیرزمینی در قالب 15 پروژه است و تمام سازمان ها و ذی نفعان در به 

ثمر رسیدن این طرح، به طور جد با مجریان باید همکاری کنند.
از طرف دیگر برای حل شوری مخزن سد گتوند و رفع تهدید و نگرانی های 
جدی شور شدن اراضی و مسیر رودخانه کارون هنوز تصمیم مشخصی اتخاذ 
نشده است و این مسأله مهم با موضوع کیفیت آب کارون و دلایل آن مخلوط 
و ســبب شــده همه دلســوزان نگران از به ســایه رفتن مســأله اصلی باشــند که 

همان انفجار بمب نمک حبس  شده در دریای سد گتوند است.
علی رغم اینکه گزارش های رســمی بخش آب کشور حاکی از کاهش حدود 
50 درصدی روان آب های کشور و حجم ذخیره  شده در بسیاری از سدها حتی 
در بارندگی های مناســب ســال جاری قابل توجه نیســت، پروژه های سدسازی 
کمــاکان ادامــه دارد. بنابرایــن اثــری از اصــلاح رویکردهایــی که مکــرراً عنوان 
شــده نظیر اصلاح رویکرد به ســمت نرم افــزاری، اصلاح ســاختار آب، اعمال 

مدیریت تقاضا و اعمال حکمرانی مناسب در صحنه آب کشور وجود ندارد.
توجــه دولت بــه اســتفاده ازتمامی ظرفیت هــا و امکانات در کنــار حمایت 
از توســعه آبیاری تحت فشــار و ایجاد ســتاد مدیریت بحــران دریاچه ارومیه را 
می تــوان از اقدامات مفید و مؤثر دو ســال اخیر برشــمرد، ولیکــن دغدغه ها و 
نگرانی هــای بخــش خصوصــی در رابطه با بحــران آب بیش از این اســت. در 
عیــن حــال بهــره وری آب از بعــد فیزیکــی و اقتصادی پایین اســت و مســائل 
اقتصــادی، اجتماعی و محیط  زیســت آب متولی نــدارد، وضعیت تخصیص 

بلاتکلیف است.
در پایان باید بگویم ما در موضوع آب بدون شــک در وضعیت بحران قرار 
داریــم، همه باید این امــر را بپذیریم و درک کنیم برای کنترل این بحران باید 
مدیریت بحران داشته باشیم و مدیریت بحران هم با اتخاذ رویکرد اقتصادی 
بــه آب،  یکپارچگــی برنامه ریــزی و اجرا و مشــارکت فعالانه همــه ذی نفعان 

نیازمند است.

٭ متن سخنرانی نگارنده در کنفرانس ملی اقتصاد آب
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انتصابرئیسجدیدسازمانبورس
شورای عالی بورس با استعفا و کناره گیری محمد فطانت از ریاست در سازمان 
بورس و اوراق بهادار موافقت کرد و شاپور محمدی جایگزین وی می شود. روز 
گذشته شورای عالی بورس برای تعیین 5 عضو هیأت مدیره سازمان بورس و 
اوراق بهادار تشکیل جلسه داد که در نهایت محمد فطانت با توجه به عارضه 
قلبی از قبول ادامه مســئولیت در هیأت مدیره این سازمان کناره گیری کرد. بر 
اســاس این گزارش با موافقت اعضای شــورای عالی بورس، شــاپور محمدی 
معــاون اقتصــادی وزیر امور اقتصــادی و دارایــی به عنــوان جایگزین فطانت 
برای تکیه بر ریاســت ســامان بورس برای 5 ســال آینده انتخاب شــده اســت.
محمد فطانت نیز به عنوان مشاور وزیر امور اقتصادی و دارایی منصوب شد.

زنگنه:١٠میلیونتومانحقوقمیگیرم
وزیر نفت با بیان این که تعداد افرادی که در صنعت نفت حقوقشان بر اساس 
مصوبه هیأت وزیران محدود شــده اســت به زحمت به 120 نفر می رسد، میزان 
حقوق دریافتی خود را حدود 10 میلیون تومان اعلام کرد و گفت: این میزان نیز 
براســاس همین مصوبه قرار اســت کاهش پیدا کند. بیژن زنگنــه در گفت و گو با 
شانا درباره فیش های حقوقی کارکنان صنعت نفت و کاهش سطح حقوق آنها 
اظهار داشت: ما نمی خواهیم سطح حقوق کسی را پایین بیاوریم اما یک سقف 
حقوقی از سوی دولت برای حقوق هایی که فکر می کردند زیاد است، ابلاغ شد. 

روزنامه>وطنامروز<،بدهكاربزرگبهروزنامه>ایران<
روزنامه »وطن امروز« یکي از بدهکاران بزرگ به روزنامه ایران است که از پرداخت 

بدهي هاي سنگین خود به مؤسسه فرهنگي مطبوعاتي ایران امتناع مي کند. 
»وطــن امــروز« بــا مدیریــت مهــرداد بذرپــاش کــه از دولــت احمدي نژاد 
حمایــت مي کــرد در فاصلــه مهرماه 87 تــا آذر ماه 8٩ با امکانــات متعلق به 
روزنامه ایران به چاپ مي رسید و هزینه هاي کاغذ، چاپ و توزیع آن را مؤسسه 

ایران پرداخت می کرده است. 
ایــن رونــد، هزینه هــاي چــاپ، کاغــذ، لیتوگرافــي وتوزیــع  پــي توقــف  در 
»وطن امروز« با قیمت تمام شــده محاســبه شــد و مســئولان آن روزنامه طي 
صورتجلســه اي که بــه امضا رســاندند متعهد به پرداخت بدهي خود شــدند. 
میــزان ایــن بدهي بیــش از هفت میلیــارد ریال اســت. اما از آن زمــان تاکنون 
بــا وجود تمــام پیگیري ها، مدیریــت روزنامه وطن امــروز از پرداخت بدهي ها 
خــودداري مي کنــد. امتنــاع گرداننــدگان »وطن امــروز« از این بدهــي با وجود 
مدارك روشــن و آشــکار باعث ارجاع پرونده به مراجع ذیصلاح شــد و باز هم 
بــا وجود تأیید مــدارك و ادعاي مؤسســه ایران، هنوز مســئولان »وطن امروز« 

حاضر به پرداخت این بدهي نیستند.
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رئیس پلیس »فتا« / دستگیری سارقان اطلاعات 209هزار حساب بانکی

گره عشق با تار و پود رهایی / بانویی که >دار< می زند و زندگی می بخشد

خالو حسین کوهکن درگذشت / اورامان در سوگ وارث تیشه فرهاد

 دیگر
صفحه ها

هر
: م

س
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روحانی:پایانجنگباافتخارواقتدارهمراهبود
وحدت شــیعه و سنی از اصول بنیادین تفکر انقلاب اسلامی است

استاد عبدالوهاب شهیدی خواننده پیشکسوت موسیقی و آهنگساز در گفت و گو با »ایران«:

مشکلجابهجاییپول
ارتباطیبهتوافقهستهایندارد

سازمانهای>برنامهوبودجه<
و>اموراستخدامی<تفکیکشدند

سردار دهقان وزیر دفاع:  تکمیل  پروژه  روحانی برای احیای نهاد برنامه ریزی کشور

میترسمموسیقیبهسرازیریبرود

نوبخت ،  سخنگوی  دولت  خبر داد

تعیین سقف حقوق 
مقامات کشوری
  مقامات سیاسی 10 و غیرسیاسی 18 میلیون و ٩00 هزار تومان حقوق خواهند گرفت

 از هـــزار مدیر ارشـــد اجرایی، تنها 3 درصد یعنـــی 30 یا 40 نفر حقوق های نامتعـــارف دریافت کرده اند 
که ریشه دریافتی  آن ها قوانین مصوب در سال های گذشته بوده است

 تمامی مســـائل  و گمانه زنی هایی که  درباره فریدون دســـتیار ویژه رئیس جمهوری می شـــود را   مراجع 
نظارتی، قضایی و امنیتی کنترل می کنند و نتیجه هر چه باشد، ما تابع هستیم

مصرف بی رویه آب 
بقای تمدن ایران را 

تهدید می کند

هشدار   وزیر نیرو در کنفرانس ملی اقتصاد آب:

گزارش »ایران«ازحکایت روستایی تشــنه در ساحل دریاچه نمک / شوربختی »چشمه شور«

گزینههایجدید
برایلباسالمپیکیها

اعتراض   ها، طراحی پیشین را بایگانی کرد

 طراح لباس جدید درگفت وگـــو با »ایران«: 
سبک لباس ها، ایرانی - اسلامی است
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